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Tisztelt Elnök Ur !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, az Országgyűlésrő l szóló 2012. évi XXXVI.
törvény 42 . § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló 10/2014. (II . 24. )
OGY határozat 124 . § (1) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtan i
Orbán Viktor Miniszterelnökhöz „Kitő l kapott és milyen értékű belépőjegyeket a berlini BL
focidöntő VIP páholyába?” címmel .

Tisztelt Miniszterelnök Úr !

Ön fiával közösen részt vett a 2015 . Június 6 .-án Berlinben megrendezésre került Bajnoko k
Ligája döntőn. Az eseményről készült fotók alapján Ön és fia, állami vezetők és UEFA
tisztségviselők társaságában, a VIP páholyban foglaltak helyet.
A Miniszterelnöki Sajtóiroda újságíróknak adott válaszában nem adott tájékoztatást a z
utazásának költségeiről, azzal az indokkal hogy csak hivatalos útról ad információkat .

Képviselőként felhívom a figyelmét, hogy a2012. évi XXXVI . Az Országgyűlésrő l szóló törvény
87. § (1) kimondja:
A képviselő képviselői megbízatásával összefüggésben nem fogadhat el olyan ajándékot vagy
más ingyenes juttatást, amely a mindenkori képvisel ői tiszteletdíj egyhavi összegét meghaladja.
A képviselő i tiszteletdíj 1/12-ed részének megfelel ő értékhatárt meghaladó értékű ajándékokró l
és ingyenes juttatásokról a képviselő - a vagyonnyilatkozata részeként - kimutatást kötele s
vezetni .

Az idézett szakasz alapján Ön köteles tájékoztatást adni arról, ha olyan érték ű ajándékot kap ,
amely meghaladja a képviselői tiszteletdíja 1/12-es részét. Az ön szektorába magánembernek
nincs lehetősége jegyet venni, oda csak Magyarország miniszterelnökeként kaphatott helyet am i
nagyon jelentős értékűnek számíthat főleg két személy esetén. Ez az ajándék tehát
értelemszerűen összefüggésben van a miniszterelnöki/képviselői megbízásával .

Továbbá sajtóinformációk alapján ön Csányi Sándorral közösen, az OTP Dassault Falcon 900-a s
típusú magánrepülőgépével utazott Berlinbe, ami jelentős utazási költséget jelent .



Tisztelt Miniszterelnök Úr !

Kérem adjon magyarázatot a választóknak a fenti utazással kapcsolatban, és válaszoljon az
alábbi kérdéseimre :

Magánemberként, Ön és a fia hogyan tudott résztvenni a meccsen a VIP vendégek - többek
között állami vezetők részére - számára fenntartott páholyban ?

Amennyiben a belépőket ajándékba kapta, úgy adjon választ arra, hogy kitől kapta és milyen
értékben, illetve szerepelni fog-e ez az ajándék a vagyonbevallásában?

Kinek a magánrepül őjén utazott a meccsre és ki fizette az Ön utazási költségét?

Budapest, 2015. június 11 .

Szabó Tímea
független képviselő
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